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В статье рассмотрены риски внедрения трансграничного углеродного регулирования (углеродного налога) в России и по-
строена их схема. Описаны возможные воздействия на социально-экономическую ситуацию в России. Совокупность представ-
ленных рисков могут вызвать каскадные эффекты неопределенности, которые представляют собой негативные синергетические 
эффекты. В результате незначительные риски могут вызвать существенные негативные последствия для всей экономики России.
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Risks of the Introduction of Cross-Border Carbon Regulation (Carbon Tax) in Russia
Grigoriy A. Trunin

Associate Professor of the Department of Financial Law and Customs of the Vladimir State University

PhD (Economics)

The article discusses the risks of introducing cross-border carbon regulation (carbon tax) in Russia and their scheme is constructed. Possible impacts on the socio-
economic situation in Russia are described. The totality of the risks presented can cause cascading effects of uncertainty, which represent negative synergistic effects. 
As a result, minor risks can cause signifi cant negative consequences for the entire Russian economy.
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